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教育背景

华北理工大学法学学士。

专业经历

严雪律师曾任职于大型集团公司旗下某资本管理公司，主

要从事不良资产处置类法律服务，现为北京市海勤律师事

务所律师。

执业领域及专长

文娱体育产业，民商事争议解决，公司合规风险审查。

严雪律师专注于民商事各类案件的诉讼和非诉业务，主要

从事影视、文化、体育领域的合同审查、争端解决等法律

实操业务。在该领域的服务范围包括：影视、综艺项目专

项法律服务，联合及投融资形式影视剧项目的法律服务，

明星艺人、演员、模特、网红经纪法律服务，危机公关处

理的专项法律服务，影视传媒、娱乐经纪公司、MCN 机构

常年法律顾问服务等。其积累了丰富的诉讼及非诉项目的

法律服务经验，能够为客户提供高质量的法律服务。

工作语言

中文 英文

Education
North China University of Science and Technology, Bachelor of 
Law (LL.B.).

Professional Experience
Attorney Xue Yan previously served at a capital management 
company under a large group corporation, primarily engaged in 
legal services related to non-performing asset (NPA) disposal. 
She is currently an attorney at Beijing Highking Law Firm.

Practice Areas
Entertainment and sports industries; Civil and commercial 
dispute resolution; Corporate compliance risk review.
Attorney Xue Yan specializes in litigation and non-litigation 
legal matters across civil and commercial cases, focusing on 
contract review, dispute resolution, and practical legal operations 
within film, culture, and sports sectors. Her services in this field 
include: specialized legal services for film and variety show 
projects; legal services for co-production and investment/financ-
ing models in film/TV projects; legal representation services for 
celebrities, actors, models, and internet influencers (KOLs); 
specialized legal services for crisis management; and general 
counsel services for film/media companies, talent agencies, and 
MCN institutions. She has accumulated substantial experience in 
both litigation and non-litigation projects, enabling her to provide 
clients with high-quality legal services.

Language Skills
Mandarin and English


